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Schriftelijke vragen 
 

ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan 

het college of de burgemeester. 
 

Fractie: PvdA/Groenlinks 
 

Onderwerp: Gebruik Glyfosaat 
 

Datum: 2 april 2019 
 

Beantwoording: schriftelijk 
 

 

Vraag 1 

Bent u op de hoogte van het feit dat er glyfosaat wordt gebruikt om graslanden 

dood te spuiten, ondanks dat er een motie is aangenomen in de Tweede 

Kamer die oproept tot een verbod van gebruik van glyfosaat voor het 

doodspuiten van graslanden? 
 

 

Ja hier zijn wij van op de hoogte. 

 

Vraag 2 

Bent u op de hoogte van het feit dat dit ook gebeurt op plaatsen waar de 

gemeente Twenterand tegelijkertijd biodiversiteit promoot? 
 

 

Wij hebben via Twitter vernomen dat in de omgeving van een gemeentelijke 

berm, ingezaaid met bloemrijk zaadmengsel, een stuk land behandeld is met 

glyfosaat. De gemeentelijke berm is niet behandeld met glyfosaat. 

 

Vraag 3 
Bent u het eens met de PvdA Groenlinks dat dit niet gewenst is en dat 
hiermee ingezet beleid voor stimuleren biodiversiteit teniet wordt gedaan? 

 

Wij kunnen niet beoordelen of de biodiversiteit van de gemeentelijk berm is 

aangetast door de behandeling van het naastgelegen stuk grond met glyfosaat. 

Wij spreken daarom geen oordeel uit over de toepassing van Glyfosaat op het 

naastgelegen privé terrein. 

 

Vraag 4 
Bent u bereid om op korte termijn in overleg te gaan met het LTO om 
afspraken te maken om te komen om niet langer glyfosaat te gebruiken om op 
grasland te spuiten (conform de aangenomen motie in de Tweede Kamer). In 
ieder geval niet op die plaatsen waar ook biodiversiteit wordt gestimuleerd. 
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In het bestuurlijk LTO overleg op 20 mei aanstaande agenderen we dit 

onderwerp. We zullen de bestuurders vragen om dit onderwerp met hun 

achterban te bespreken.  En ook om hun achterban te verzoeken om in de 

omgeving van percelen waar de biodiversiteit bevorderd wordt  bij de 

toepassing van glyfosaat voldoende afstand  in acht te nemen ten opzichte van 

deze percelen.  

 

Vraag 5 

Welke maatregelen gaat u nemen om samen met LTO en natuurorganisaties 
doen om het ingezette beleid van biodiversiteit en in het bijzonder kruidenrijk 
graslanden en bermen te stimuleren? 

 

Naast het bestaande beleid om 40 ha gemeentelijke bermen op een 

ecologische wijze te beheren zijn wij in overleg met het Waterschap 

Vechtstromen, LTO en natuurorganisaties zoals ANV Land & Schap, KNNV, 

Landschap Overijssel en agrariërs (niet zijn lid bij LTO) over nieuwe projecten 

zoals het akkervogel-project Twenterand. 

Dit met de doelstelling om in 2019 te realiseren: 

 De aanleg van 10 ha. bloemrijke akker/graslandvegetatie op agrarisch land, 

waarvan minimaal 4 “bloemblokken”; 

 De aanleg van 2 ha houtige landschapselementen; 

 De aanleg van 3 keverbanken; 

 De optimalisatie van het beheer van alle gemeentelijke wegbermen en 

schouwstroken in het buitengebied (40 ha.) 

 

Ook ondersteunt de gemeente Twenterand groene initiatieven via de Groene Loper 

https://www.twenterand.nl/bloeitop/groene-loper_47231/ 
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